
 

1 

Protokoll för årsstämman i Körgårdsvägens samfällighetsförening söndagen 
den 31 juli 2021 på Lindås 
 
1 Körgårdsvägens ordförande, Ulla-Britt Carlsson öppnade stämman och hälsade 

deltagarna välkomna  
 
2 Dagordningen godkändes 
 
3 Val av mötesordförande 
Ulla Britt  Carlsson valdes till mötesordförande och  
Torbjörn Stjernberg till mötessekreterare 
 
4 Val av två justeringsmän, tillika rösträknare 
Bo Söderström och Carl-Aksel Sveen valdes att justera protokollet 
 
5 Stämman bedömdes ha blivit stadgeenligt utlyst 
 
6 Fastställande av röstlängd 
Den utdelade andelsförteckningen godkändes som röstlängd (Se bilagda andels- och 

deltagarförteckning) 
 
7 Sekreteraren, Torbjörn Stjernberg, och revisorn Carl-Axel Sveen, redovisade 

förvaltningsberättelsen respektive årsredovisningen. 
 
8 Revisionsberättelse lästes upp av revisorn, Carl-Aksel Sveen  
 
9 Stämman beslöt fastställa resultat- och balansräkning 
 
10 Stämman beslöt att årets underskott balanseras i ny räkning  
 
11 Stämman beslöt bevilja ansvarsfrihet för styrelsen 
 
12 Stämman beslöt att inga arvoden utgår 
 
13 Val av styrelseledamöter  

Eftersom ingen årsstämma hölls 2020 pga pandemin är samtliga styrelseposter 
aktuella för stämman att välja 

 Torbjörn Stjernberg, Bo Söderström, Glenn Berntsson valdes att ingå i styrelsen til 
2022 års stämma 
Ulla-Britt Carlsson, (ordförande, representerande kyrkan), Johan Dahlgren, och 
Rolf-Erling Larsson valdes att ingå i stryelsen till 2023 års stämma 
 

14 Val av två revisorer och en revisorssuppleant för 1 år  
 Carl-Aksel Sveen och Christer Johansson valdes att utgöra föreningens revisorer  
 Trude Sveen valdes till revisorssuppleant 
 
15 Val av valberedning 

Carin Gustavsson och Kerstin Hedberg utsågs av stämman till valberedning  
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16 Val av firmatecknare 
Beslöts att ordförande, Ulla-Britt Carlsson, och kassör, Johan Dahlgren, tecknar 
firma var för sig, men att beslut om åtaganden över SEK 30 000 tas av styrelsen 
gemensamt 
 

17 Vägens åtgärdsbehov. 
 Vi tar upp frågan med länststyrelsen (naturum) om vägens standard fram till 

Otollsviken. Ulla-Britt Carlsson tar kontakt med Helena Torgilsman om det är 
möjligt köra vatten till fåren med lättare fordon.  

 Frågan restes om vi skall samordna oss med övriga vägföreningar om att minska 
användningen av tunga fordon.  
 

18 Årsavgift 2021 
Beslöts att fastställa avgiften 400 kr.  
 

19 Övriga frågor 
  Skall vi byta ut den blå 30 skylten mot en 20 skylt? Beslöt att inte göra någon 

sådan åtgärd. Däremot kan informella egna skyltar, t.ex. om slirig vägbana., gärna 
sättas upp. 

 
20 Mötet avslutades 
 
Sydkoster  
 
 
 
Ulla- Britt Carlsson  Torbjörn Stjernberg 
(mötesordf.)  (mötessekr.) 
 
 
 
Bo Söderström  Carl-Aksel Sveen 
(justeringsperson)   (justeringsperson) 
 


